
Arabic & Oriental
Educational Toys



Arabic Products
As a first time, edu fun presents a separate catalogue specialized in Arabic products, aimed to 
Arab and non-Arab children whom Arabic is either their first or second language. It’s a step to 
portray the culture and heritage of Arabs and Muslims and presents them in an enjoyable and 
fun way. Children can have great time in learning about their culture as well as about the Arabic 
language.
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What’s Inside My Alphabet ?
 

W 36.5 X H 25 X L 0.9 cm

12025

Learn the shapes and forms of the letters and simple words. A picture 
corresponding to a letter is revealed when the letter is removed.

شكـل جديــد وممتــع للحــروف الأبجديــة ! كــل حــرف من الحروف يظهرعليه تأثير الشكل 
المطبوع تحته والذي يبدأ اسمه بهذا الحرف , فمثلا الحرف) ض( تحته رسم لضفدع .

These puzzles help familiarize children with letters of the alphabet 
from a young age. May be used to form simple words.

وسيلة تعليمية لاغني عنها لتعريف الأطفال علي الحروف وتمهدهم لتعلم القراءة. فهي تساعد 
علي التعرف علي الشكل المميز لكل حرف ومكانه الصحيح في تسلسل الحروف الأبجدية . 

It has been agreed about the importance of a child being taught the basic 
alphabet letters before entering school . We have produced an educational 
toy which is both exciting and attractive. Formed in the shape of animals 
which are loved by children, who arrange the letters in order in an animal›s 
shape.

له  صمننا   , المدرسة  الأبجدية في مرحلة ما قبل  الطفل الحروف  بأهمية تعليم  انطلاقا من الاعتراف 
وسيلة تعليمية ممتعة وجذابة , تأتى في شكلين لحيوانات محببة للطفل تحتوى بداخلها على الحروف 

الأبجدية , يحاول فيها الطفل ترتيبها بشكل متسلسل . 
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Alphabet Board
 

W 36.5 X H 25 X L 0.9 cm

12000

3

Letter Puzzle
 

W 36.5 X H 25 X L 1.8 cm

A- Fish 12100   /   B- Turtle  12110

A B
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Magnetic Arabic Alphabet 

W 40 X H 36.5 X 26.5 cm

12085

5

An enjoyable  way to learn Arabic letters, consisting 
of  126 magnetic letters, to  teach a child the shape 
of the  letter in its different position (single letter , 
at the beginning ,in the middle and  at the end of 
aword ).
The different colours attact the child and facilitates 
the recognition of the letters thus enabling him/her 
to form words and sentences with the help of the 
patterns provided.
The division of colours is as follows :
 -         Green  single letters 
 -          Red  letters joined to the following letter 
 -          Blue  letters both before  and after

 طريقة شيقة لتعلم حروف اللغة العربية ، تتكون من 126 حرف مغناطيسي تعلم الطفل شكل الحرف في مواضعه المختلفة ) الحرف منفصل – الحرف في أول 
الكلام – الحرف في منتصف الكلام – الحرف في آخر الكلام ( وهو ما يحتاج أن يتعلمه الطفل في البداية ، الى أن تصل به القدرة على تكوين الكلمات والجمل ، 
بالإضافة الى تعدد ألوانها التي تجذب الطفل و تسهل عليه الوصول للحرف المطلوب ، وقد روعي في اللعبة أن تكون النقاط والهمزات منفصلة عن الحرف بحيث 

يضعها الطفل بنفسه وذلك ليسهل عليه التمييز بين بعض الحروف  مثل )ب ت ث ي ن ,ج ح خ ( )أ إ آ ؤ ئ ئ( وتنقسم ألوانها الى الآتي :
اللون الأخضر: حرف منفصل )ب( 	-

اللون الأحمر: حرف يتصل بما بعده )ب( 	-
اللون الأزرق: حرف يتصل بما قبله وبعده )ـب( 	-

اللون الأصفر: حرف يتصل بما قبله )ـب( 	-
بالإضافة إلى وجود بترونات لتكوين الكلمات والجمل طبقا لثلاث مستويات متدرجة فى الصعوبة .  
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Play & Learn Alphabet 

W 33 X H 18 X L 4.7 cm

32000

An interesting & attractive introduction to the alphabet in puzzle form. The 
colourful original drawings are matched to a piece indicating the first letter of 
the word itself. Self-correcting as incorrect answers do not fit together.

. فكل عنصر مرسوم يرُكب مع أول حرف من  لعبة ممتازة لتقديم الحروف الأبجدية للأطفال في سن مبكرة 
اسمه . وتتميز هذه اللعبة بأن الأطفال يتعلمون منها عن طريق المحاولة والخطأ ، حيث كل قطعة لا تركب 

إلا مع الحرف المناسب لها.

The child fits pieces together to spell words. Each puzzle has 36- pieces.  
Comes in a sturdy wooden box.

عندما يحــاول الأطفـال تجميع الأجزاء المكونة لكـل شكــل معــا، فإن اسم الشكل يتكون أيضا مما 
يساعدهم في تعلم القراءة والتهجئة. تحتوي على10 رسومات جذابة مقسمة من ثلاثة إلى أربعة أجزاء. 

3

Spell - A - Word
 

W 33 X H 18 X L 4.7 cm

32040
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Arabic Alphabet Blocks 

W 28.5 X H 28.5 X 4.5 cm

31360

5

A completely innovative design for the Arab world 
to help your child to spell or to recognize the 
different formation of letters according to their 
position in the word. Ideal for developing linguistic 
intelligence.Consists of 40 blocks and a horizontal 
rod which can be assembled and unassembled.  
All contained in a wooden box with an illustrated 
base matching the blocks. Patterns are available 
presenting 3 different levels of exercies.

فكرة مبتكرة لتعليم حروف اللغة العربية والتدريب على تكوين وتهجئة الكلمات بطريقة أسهل 
مما يعمل علي تنمية الذكاء اللغوي ، كما أنها تسهل تعلم اللغة العربية بطريقة شيقة وممتعة 
الطفل من خلالهم تكوين كلمات مختلفة،  مكعب خشبي يستطيع  بها. 40  الناطقين  لغير 
الحرف  الحرف منفصل-  حيث أن كل مكعب مطبوع على وجوهه الأربعة أشكال الحروف كالآتي) 
فى أول الكلام – الحرف فى منتصف الكلام – الحرف فى آخر الكلام( . كما توجد6  مكعبات عليها 
الحروف التى يكثر تكرارها و6 مكعبات أخرى عليها الهمزات واللآت مثل )أ-آ-ؤ-ئ-لأ-لآ(. بالإضافة 

إلى وجود بترونات لتكوين الكلمات طبقا لثلاث مستويات متدرجة فى الصعوبة .  

Arabic Products
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1 to 10 Puzzle set 

W 33 X H 18 X L 4.7 cm

32015

4

Each number has a corresponding number of pieces that are matched with the 
number of objects on the base. 10 puzzles from 1- 10 supplied in a wooden box.  

تحتوي على عشرة لوحات تعبـر عـن الأرقـام مـن )-1 10(.كل لوحة تتكون من طبقتين، طبقة مقسمـة إلي 
أجــزاء تعبــر عـن نفس العــدد المطبــوع عليهــا، والطبقــة الثانيــة ثابتــة مطبـوع عليها رسومات 

جذابة تعبرعن الرقم. يكتسب الأطفال مهارات أساسية مثــل تمييــز الأعــداد، والقــدرة علي العــد.

Learn numbers from 1 - 10. Pictures are placed with corresponding numbers. 
Puzzles fit together only if placed correctly.

يقوم الأطفال بعد الرسومات المطبوعة في كل قطعة خشبية ويحاولون المطابقة بينها وبين الرقم الدال 
عليها. كل قطعــة مجــزأة بحيــث يمكــن تركيــب القطعتيــن المتلائمتيــن فقــط معــا. 

3

Play & Learn 1 2  3
 

W 18 X H 18 X L 4.7 cm

32505
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What’s Inside My Numbers? 

W 32.5 X H 20 X 0.9 cm

12080

3

Number Board 

W 32.5 X H 20 X 0.9 cm

12050

3

A B C Clown Arabic 

W 31 X H 11 X 26.5 cm

32080

3

One tall palm, two cute penguins, ...etc. The perfect way 
to learn counting from 0 - 9. Take the numbers out of the 
board and surprise!.

شكل جديد للأرقام من  0إلى9  . كل رقم من الأرقــام عليه تأثير العناصر 
تحته     2 الرقم  فمثلا   ... الرقــم  والتـي تعبــر عن هــذا  المطبوعــة تحتـه 

رسم لبقرتين وهكــذا.   

With these colourful wooden numbers children 
become familiar with numerals and their shapes. 
They can be used as a guide for writing or even to 
make larger numbers.

الأرقام  علي  تعرفهم  بداية  في  الصغار  للأطفال  أساسية  وسيلة 
أكبر  سنية  مراحل  في  استخدامها  أيضا  يمكن   . وتسلسلها 
الأرقام  هذه  تتميز  كما   .)  89  27-( مثل  مركبة  أعداد  لتكوين 
بذلك  الأطفال  فيتعلم   ، للكتابة  كدليل  استخدامها  بإمكانية 

كيفية كتابة الأرقام بشكل صحيح .    

A fun way to learn the English 
alphabet and numbers from 1 to 
10. Each letter has a corresponding 
picture. Children will love to turn 
the blocks over to see the picture. It 
helps to exposure children to letters 
& numbers from early years which is a 
good base for Linguistic intelligence. 
Made of high quality natural wood 
with non-toxic paints conforming to 
European toy safety standards.

ناحية  من  المكعبات  بتحريك  الأطفال  يستمتع 
الحروف  بين  يربطون  الوقت  نفس  وفي   ، أخري  إلي 
إن  كما  الحروف.  بهذه  اسمها  يبدأ  التي  والعناصر 
استخدام هذه اللعبة لا يتطلب مستوي عالي من 
الأطفال  تناسب  يجعلها  مما  اليد  لعضلات  نضج 
تعرض  اللعبة علي  .تساعد هذه  في سن صغيرة 
يعد  مما  مبكرة  سن  منذ  الحروف  لشكل  الأطفال 
مصنعة   . اللغوي  الذكاء  لتنمية  جيدا  أساسا 
والألوان  الجودة  عالية  الطبيعية  الأخشاب  من 
العالمية  للمواصفات  مطابقة  المستخدمة 

لسلامة ألعاب الأطفال.    
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A new design for these four layer puzzles which show the transition of growth 
from birth to maturity. Each phase of growth is larger and requires more pieces 
to complete the picture. New designs include an Arabian man and woman .

علمى  مفهوم   - بسيط  بشكل  للطفل-  توصل  التركيب.  ألعاب  من  جديدة  لسلسلة  جذاب  تصميم 
هام وهو النمو . تحتوى كل لوحة على 4 طبقات تركب فوق بعضها البعض، اللعبة تعبر عن مراحل نمو 

الأشخاص .

See How They Grow Puzzle
 

W 21.3 X H 21.3 X L 1.5 cm

A Arabian Man         11475 
B Arabian Women   11470

5

A

B
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A

B

C

D

Arabic Professions’ Puzzles 

W 32.5 X H 20 X 0.9 cm

A   Arab Optician 11900 
B   Arab Computer Programmer 11770
C   Arab Newscaster 11870 
D  Arab Librarian 11890

5
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E

F

H

G

A new series of puzzles featuring Arab people 
working in various careers. Themes include: 
Arab doctor, Arab teacher, Arab newscaster, Arab 
scientist...etc. They help in developing language 
skills and logical thinking.

موضوعات   8 تتناول  التى  الجذابة  التركيب  العاب  من  سلسلة 
مختلفة منها   ( مدرسة , عالمة ,أمينة مكتبة , طبيبة ,مبرمج 
(.وهى  لعب  محل  فى  بائع   , اخبار  مذيع   , عيون  طبيب   , عربى 
تنفرد بتعريف الطفل بملامح الشخصية العربية ، الى جانب الزى 
، فهى توضح للطفل  العربى الاسلامى  المتعارف عليه فى المجتمع 
أهمية دور المراة العربية  فى كثير من ميادين العمل ، كما ان هذه 
التفكير  الطفل وتساعد على  اللغوية لدى  تثرى الحصيلة  اللعبة 

المنطقى.            

Arabic Professions’ Puzzles 

W 32.5 X H 20 X 0.9 cm

E   Arab Teacher 11880 
F   Arab Doctor 11885
G  Arab Scientist 11875 
H  Arab Seller 11895

5

11



Oriental Products
The oriental heritage is a magical world, full of interesting 
items that made it a subject for studying therefore the 
heritage has become an inspiration for designers which is 
shown in their designs, and as children are the centre of 
our attention therefore we have used the heritage in the 
educational process. We have designed toys with oriental 
style to express our ancient culture, through which children 
will discover the world around them and give them a chance 
to develop their abilities and expand their experiences. 



The Palace Blocks 

Basic Block Module  4.6 cm

31340

3

Constructive blocks with oriental crafts, it includes 62 wooden blocks 
and a verity of characters, trees and animals, it gives the child the chance 
to create and imagine and at the same time introduce the child to team 
work and increase his/her self confidence. A cloth bag is provided.

إلى  بالإضافة  خشبي  مكعب   62 على  تحتوى   , شرقية  زخارف  عليها  مطبوع  بنائية  مكعبات 
والابتكار  الإبداع  فرص  للطفل  تتيح  بأنها  تمتاز   , وحيوانات  وأشجار  شخصيات  على  احتوائها 
والتخيل , وفى نفس الوقت تهيؤه للاندماج في العمل الجماعي , وتزيد من ثقة الطفل بنفسه، 

تأتي المكعبات في شنطة قماشية .             



Oriental Products

Desert Village 

Basic Block Module 4.6cm

31345

3

One of the constructive and destructive games that has the style of a 
desert village , includes 54 wooden blocks and a verity of characters, trees 
and animals with which the child can make a verity of constructions of the 
village, this help the child in developing his ability to imagine and create 
plus developing fine motor skills . A cloth bag is provided.

من  والعديد  خشبي  مكعب   48 على  تحتوى   , الصحراوية  القرى  طابع  تحمل  البناء  العاب  من  واحدة 
متنوعة  وتشكيلات  تكوينات  عمل  خلالها  من  الطفل  يستطيع  والحيوانات,  والأشجار  الشخصيات 
, مما يساعده على تنمية قدرته على التخيل والابتكار, بالإضافة إلى تنمية عضلاته الدقيقة،  للقرية 

تأتي المكعبات في شنطة قماشية .  

Nubian Blocks 

Basic Block Module 3.5 cm

31395

1
Children in this age need something to grab their attention and develop 
their muscles, therefore we have introduced these special cheerful colored 
blocks with there beautiful Nubian crafts to give the child a chance to 
make a verity of designs and that will develop the child’s creative skills and 
encourages him/her to imagine and create.

يحتاج الطفل في هذا السن إلى ما يجذب انتباهه ويقوى عضلاته , ولذلك فقد قدمنا له هذه المكعبات 
المتميزة بألوانها المرحة وزخارفها النوبية الجميلة , لتعطى للطفل فرصة لعمل تشكيلات متنوعة مما 

ينمى مهاراته الإبداعية وتشجعه على التخيل والابتكار .  
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Camels’ Caravan 

W 33 X H 18 X 4.7 cm

31415

3

While playing with the camels caravan game the child lives in a world 
full of fantasy, in which the child imagines himself with camels in the 
desert, the caravan includes 18 camels and 12 patterns divided as 
follows (6 shadows patterns- 6 colored patterns), it also includes a 
wooden stand to put the patterns, the child tries to match the wooden 
pieces to the patterns according to their shapes and colors. The product 
helps in developing sorting and classifying skills plus introducing 
colors and geometrical shapes.

يعيش الطفل في عالم مليء بالخيال من خلال لعبه بقافلة الجمال, حيث يتخيل الطفل نفسه 
مع الجمال في وسط الصحراء. تتكون القافلة من 18 جمل و12 بترون ينقسم إلى ) 6 بترونات 
الطفل  يحاول   , عليها  البترونات  لوضع  خشبي  حامل  معها  ويوجد   ) ألوان  بترونات   6  – ظل 
مطابقة القطع الخشبية الموجودة أمامه بالبترون وفقا للأشكال والألوان  الموجودة به  . تساعد 
بالألوان  تعريفه  إلى  بالإضافة   , الطفل  لدى  والتطابق  التصنيف  مهارات  تنمية  على  اللعبة 

والأشكال الهندسية .            
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Camels’ Fun 

Large Camel  W 5.7 X H 4.7 cm 
Small Camel  W 4.5 X H 3.6 cm 

31360

5

لعبة رائعة تشجع الطفل على الإبداع والابتكار حيث يحاول فيها الطفل بناء تشكيلات رأسية 
24 جمل بأربعة ألوان ومقاسين مختلفين  , تحتوى اللعبة على  متنوعة للجمال بطريقة متزنة 
الجمال  وضع  محاولة  خلال  من  وذلك  للطفل  الدقيقة  العضلات  تنمية  على  اللعبة  تساعد   ,
فوق بعضها دون أن تقع, تعمل على تنمية التآزر بين العين وحركة اليد وتنمية مهارات التفكير 

المنطقي وحل المشكلات.

An amazing game that develops  creativity  and imagination  , as the 
child tries to build a verity of vertical  structures of camels in a balanced 
way , the game include 24 camels which come in 4 different colors and 
2 different sizes ,it develops fine  motor skills while the child tries to 
balance the camels  and also develops  hand - eye coordination , logical 
thinking and problem solving .
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Balance Palm Tree 

W 10 X H 10 X 26 cm

31410

4

لتدريب حواس الطفل وتنمية قدرته على توازن الأشياء , صممنا هذه النخلة الشقية التي تهيئ 
الطفل للعب الجماعي , حيث أنها تتكون من )3 قواعد - 18 قطعة - 3 قمم للنخلة – نرد( , 
يحاول فيها الطفل تكوين النخلة بأكبر عدد من القطع مع مراعاة توازنها وعدم وقوع القطع, مما 

ينمي قدرته على المثابرة والتركيز . 

To develop the child ability to balance things, we have designed this 
wobbly palm tree that introduce the child to team playing as it consists 
of ( 3 bases,18 piece,3 palm trees, dice) the child tries to construct a 
palm tree with as many pieces and to keep the palm tree balanced the 
game also develops persistence and concentration.  

The fraction concept is one of the most difficult concepts for the child to learn, 
this is why we have created this dominos to simplify the concept so the child 
can spend his/her spare time in a useful and beneficial game with which the 
child  develops a verity of concepts such as recognition of fractions.

دومينو  تقديم  على  حرصنا  لذا   , الطفل  يتعلمها  التي  الرياضية  المفاهيم  أصعب  من  الكسور  مفهوم 
لتبسيط هذا المفهوم , لكي يقضى الطفل أوقات فراغه في ما هو مفيد وهادف . يكتسب الطفل من 

خلالها العديد من المهارات التي من أهمها التعرف على الكسور ومدلولاتها .

Fraction Domino
 

W 24 X H 9 X L 4.7 cm

31070

6
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Oriental Products

Ornaments Dominos 

W 24 X H 9 X 4.7 cm

31075

5

ينجذب الأطفال في هذا السن إلى العديد من الألعاب ومنها لعبة الدومينو ، لذلك ابتكرنا عناصر 
جديدة لهذه اللعبة ، حيث تم وضع مجموعة من الزخارف الهندسية ذات الألوان الزاهية يستمتع 
إلى  بالإضافة   ، لديه  والتطابق  التصنيف  تنمية مهارات  وتساعد على   ، بها  اللعب  الطفل عند 

تنمية قدرته على حل المشكلات.

Children are mostly attracted to dominos; therefore we created new 
items for this game, in which a verity of geometrical crafts with cheerful 
colors that the child enjoys a lot, the game develops sorting skills and 
also the child ability to solve problems. 
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Ornaments Smart Board 

W 33 X H 33 X 1 cm

30540

4

إصدار جديد للوحة الذكية ذات طابع شرقي. تتكون اللعبة من 4 لوحات تضم زخارف هندسية 
, كل لوحة تمثل جدول به صف وعمود يستخدمان كدليل للقطع وكيفية ترتيبها داخل اللوحة 
لتعلم مفهوم جدول  الأطفال  وتمهد  والتصنيف  التمييز  مهاراتي   تنمية  على  اللعبة  تساعد   .

الضرب .  

A new- eastern style- smart board, consists of 4 boards with geometrical 
shapes, each board includes a table with a column and a row that are 
used as clues for pieces to be put in order on the board, this game 
develops sorting and classifying skills and introduces children to the 
concept of multiplication. 
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A
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C

D

One Thousand and One Nights Puzzle 
 

W 20 X H 32.5 X 0.9 cm

A  Alaa Aldin & Camel     11150 
B  Genie & Jewellery        11155
C  The Market                     11160
B  Princess in her Palace 11165

4

A set of interesting puzzles that are inspired from one thousand 
and one nights stories which the child enjoys playing with, it 
includes amazing colors and illustrations, the set includes 4 
boards, each board consists of 2 layers, the lower layer is not 
colored, that makes it easy for the child to assemble, it 
develops fine motor skills and logical thinking.

مجموعة من العاب التركيب الشيقة المستوحاة من قصص ألف ليلة وليلة التي يسعد 
الطفل كثيرا عند اللعب بها , حيث تتميز برسوماتها وألوانها الرائعة , تضم المجموعة 
4 لوحات وكل لوحة تتكون من طبقتين الطبقة السفلى غير ملونة , مما يسهل على 
الطفل تركيبها . تنمى لدى الطفل العضلات الدقيقة وتساعد على التفكير المنطقي . 
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لكي ننمى قدرة الطفل على التركيز والانتباه , ابتكرنا له شكل جديد للذاكرة ذات طابع شرقي , 
تتميز بتعدد موضوعاتها وشكلها الجذاب , مما يساعد الطفل على الاستفادة من أوقات فراغه في 

ما هو مفيد ومسلى, مرفق مع اللعبة 5 بترونات . 

We have created this oriental styled memory game to develop the 
child›s  ability to concentrate , this game includes a verity of items and 
comes in an attractive package , the child spend his / her spare time in 
a game that is useful and entertaining , the game includes 5 patterns. 

Oriental Sky Memory 

W 28 X H 28.5 X 3.3 cm

30530

4
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info@edu-fun.com 
www.edu-fun.com

Head Office
Dubai, UAE
• GCC Marketing 
• GCC Sales & Distribution Center
• Showroom & Outlet Warehouse 
Building C, Office No. 259,
Business Park, Dubai World Central, 
Dubai, UAE
UAE Showroom
No.1, ASAS Building, Maliha Rd
Industrial Area 18, Sharjah, UAE
Tel: +971 6 556 8255, Fax: +971 6 556 8334
Cell: +971 50462 2134,
uae@edu-fun.com 

MENA Region Subsidiary
Cairo, Egypt  
• Marketing Office
• Production  Facilities
• Showroom & Outlet Warehouse 
• MENA Region Distribution Center	
No. 27 Mohammed Tawfik Diab 
Makram Ebied, Nasr City
Cairo, Egypt
Tel: + 202 227 07 649
Fax: + 202 227 07 571
egypt@edu-fun.com




